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Készült: A Pénzügyi Bizottság 2024. április 23-ai, munkaterv szerinti nyílt 

üléséről 

 

Az ülés helye:   Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Kontschán Flórián Jenő elnök, Elekes László, Molnár István és Papp 

Péter Attila bizottsági tagok   

 

Távol vannak:  Ángyán István, Babai János, Feczkó Rita bizottsági tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 16 óra 2 perckor 

megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 4 fő jelen volt.  

Ismertette a megküldött meghívó szerinti napirendi pontokat.  

Javaslatot tett a nem tárgyalandó előterjesztésekre:  

- Oroszlány Város Óvodái alapító okiratának módosítása 

- Átfogó értékelés az önkormányzat 2023. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak 

ellátásról 

 

A meghívott vendégekre való tekintettel javaslatot tett a tárgyalandó előterjesztések tárgyalási 

sorrendjére. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendről.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

48/2024. (IV. 23.) határozata 

 a napirendről  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2024. április 23-ai, 

munkaterv szerinti ülésén a tárgyalandó előterjesztéseket a következő sorrendben tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2024. április 25-ei ülése nyílt előterjesztéseinek megvitatása 

− Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

− A 2024. évi közútfejlesztési és közterületi beruházások kapcsolatos döntések 

− A Hunyadi Mátyás Általános Iskola főzőkonyha beruházással kapcsolatos döntésekről 

A többi előterjesztést a meghívóban szereplő sorrendben tárgyalja. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 
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1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2024. április 25-ei ülése nyílt előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Imrő János pályázati referens elmondta, a pályázatokkal kapcsolatban minden le van írva az 

előterjesztésben, egy adat nem került bele, a javított verzióban minden beemelésre fog kerülni. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérdése az volt, a Bányászati múzeum fejlesztése is döntésre vár? 

 

Imrő János pályázati referens elmondta, nem került támogatásra és nincs is tartaléklistán. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

49/2024. (IV. 23.) határozata 

a „Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, 

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

A 2024. évi közútfejlesztési és közterületi beruházások kapcsolatos döntések 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. Kiemelésre került, a nyári szünetben a 

főzőkonyha korszerűsítésével kapcsolatban, ami szükséges, el lehet végezni, ezért ezt a beruházást az 

általános tartalék terhére indítaná el az önkormányzat. Keretmegállapodás keretében az önkormányzat 

együttműködési megállapodást kötne az az OIH Zrt.-vel a közútfejlesztési feladatok elvégzésére. Mire a 

pályázat kiírása megjelenik, és akkor kezd el bárki pályáztatni, az biztos abban az időszakban lesz, 

amikor sok ilyen munkavégzés történik, az eltervezett beruházások nem fejeződhetnének be határidőre, 

ezért a lényegi útberuházások belső műszaki tartalmára próbál meg az OIH Zrt. előzetes árajánlatokat 

beszerezni, és ha forrás lesz, a munkák gyorsan megindíthatók lennének. 

 

Németh Gábor az OIH Zrt. vezérigazgatója az előterjesztés kiegészítéseként elmondta, ez egy rövid 

összegzése az elvégzendő munkáknak, részletesen már a VFKB tárgyalta a helyszíneket, a műszaki 

tartalmakat, el is fogadta. 10 helyszín van, egyösszegű keretösszeg van, amibe mindennek bele kéne 

férnie. Azért szerepel egy összegben, hogy minél inkább meg tudják őrizni az árversenyt, de minden 

egyes területekre ki van dolgozva. Társaságuk elkezdte a feltételes közbeszerzési eljárás előkészítését. 

Fontos, mikor tud beélesedni a helyzet, ha a finanszírozás megérkezik, akkor valósítható meg a 

kivitelezés, feltételes közbeszerzési eljárást tudnak lefolytatni. Ha a hitel megjön, ki tudják egészíteni a 

szerződést a valós árakkal. November 5. a tervezett dátum, hogy végezni kell. Ez azt feltételezi, hogy 

májusban pozitív döntés születik a hitellel kapcsolatban. Reálisan 6-7 útépítő társaság ajánlatára 

számítanak. Adott esetben 50-60 ajánlat is érkezhet. Elhangzott, hogy szintén hitelből lesz finanszírozva 

egy elkezdett útfelújítás, hétfőn elkezdődnek a Mindszenti utca kivitelezési munkái, 3 hétre útzár lesz. 
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Imrő János pályázati referens elmondta, a Hunyadi iskola főzőkonyhája külön napirend.  

 

Molnár István bizottsági tag 16 óra 19 perckor elhagyta az ülést, a jelen lévő bizottsági tagok száma: 3 

fő. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök felhívta a figyelmet, a vendégekre való tekintettel vonta össze a két 

előterjesztés tárgyalását, de külön fognak róluk szavazni. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, nem érti, miért kell 500 M Ft-ot hitelbe felvenni, hiszen volt 

tavaly 1 milliárd Ft pénzmaradvány, volt 500 M Ft adóbevétel, most eltörlik a 160 M Ft-os lakossági adót 

is, mi indokolja a hitelfelvételt.  

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, a költségvetés elkészült, ha ehhez módosító javaslata van, 

megteheti. Két tartalékkeretet lát. 

 

Molnár István bizottsági tag 16 óra 21 perckor visszaérkezett az ülésre, a jelen lévő bizottsági tagok 

száma: 4 fő. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérte, aki „A 2024. évi közútfejlesztési és közterületi beruházások 

kapcsolatos döntések” című előterjesztés határozati javaslatát elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen szavazattal, 1 

tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

50/2024. (IV. 23.) határozata 

„A 2024. évi közútfejlesztési és közterületi beruházások kapcsolatos döntések” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A 2024. évi közútfejlesztési és közterületi beruházások kapcsolatos döntések” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

A Hunyadi Mátyás Általános Iskola főzőkonyha beruházással kapcsolatos döntésekről 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérte, aki az előterjesztés határozati javaslatát elfogadja, kézfelemeléssel 

jelezze. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

51/2024. (IV. 23.) határozata 

„A Hunyadi Mátyás Általános Iskola főzőkonyha beruházással kapcsolatos döntésekről” 

című előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A Hunyadi Mátyás Általános Iskola főzőkonyha beruházással kapcsolatos 

döntésekről” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Molnár István bizottsági tag 16 óra 23 perckor elhagyta az ülést, a jelen lévő bizottsági tagok száma: 3 

fő. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök jelezte, a bizottság nem határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 3 fő 

volt jelen. Javasolta, informális ülés formában folytassák az előterjesztések tárgyalását.  

 

A 2023. évi költségvetés - 3/2023. (II.17.) önkormányzati rendelet - módosítása 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, technikai módosítások szerepelnek az előterjesztésben.  

 

A helyi adókról szóló 19/2022.(XI. 29.) önkormányzati rendelet módosítása 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, két hónap alatt mi változott. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, le van írva az előterjesztésben. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag hozzátette, két hónapja fogadták el a költségvetést, adóbevétel nem folyt 

be, ami változik, hogy mást terveznek. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, a következő évet érinti. A gazdasági folyamatok változnak, az 

ipari park bevételei pozitívak, az energia árak mérséklődnek, van jó néhány dolog, ami indokolhatja. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, olyan fenntartása van, hogy 1996. tájékán a baloldali 

városvezetés ezt eljátszotta, megszüntette a lakásadót egy évre, a választást megnyerve egy évvel utána 

megint bevezette, duplájára megemelte, a kiskertek és garázsadót 220%-kal felemelte, a vállalkozói 

építményadót felemelte 280%-kal, ugyanígy indult, hogy megszüntetik. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, akkor is lehetett bizonyos megfontolás a döntések mögött. 

Most annyi van, azt fejezi ki, az önkormányzat bízik abban, hogy a következő év lesz annyival könnyebb, 

hogy ezt megengedhetik maguknak. 3 és fél évet kínlódtak, bízik benne, hogy jobb folyamat felé 

haladnak. 

 

Elekes László bizottsági tag elmondta, nem lehetne azt mondani, hogy pont a baloldali városvezetés az, 

aki mindig adót vet ki. Ebben az évben ott van, hogy ennek az adónak is meg van a helye, nem 

feleslegesen kerül a költségvetésbe ez a pénz. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, nem mondta, hogy nincs meg a helye, csak a félelmeit 

fogalmazta meg. 10 éve az akkori baloldali testület, aminek az akkori polgármestere, alpolgármestere 

most is itt ül, megszüntetették a lakásadót, egy év múlva visszavezették dupláján. 

 

Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. 
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A Volánbusz Zrt. – Oroszlány városban, autóbusszal 2023. évben végzett helyi személyszállítás 

közszolgáltatási tevékenységére vonatkozó – beszámolója 

 

Döntés finanszírozási előlegfizetésről a menetrend szerinti, helyijárati közszolgáltatási szerződés 

keretében 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztéseket. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, helyben kiosztásra került egy határozati javaslat módosítás az 

előlegfizetéssel kapcsolatban, a Volánbusz Zrt. a fizetést hozta előre, hogy a tárgy negyedév végén kéri az 

előleget, és a 2025. évben is kérik az előleget. A határozati javaslatba bekerült, hogy a 2025. évben 

lehetőség szerint tervezik az összeget.  

 

Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. 

 

A 2023. évben végzett belső ellenőrzési tevékenység főbb megállapításairól 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, a belső ellenőr jól végzi a feladatát és számon is kéri a megtett 

intézkedéseket. 

 

2. NAPIRENDI PONT: Egyebek 

 

OSZE Vízilabda Szakosztály létrehozásához kapcsolódó támogatási kérelem 

 

Kontschán Flórián Jenő ismertette az előterjesztést. Látta, a VFKB ülésen olyan vélemény született, 

hogy fenntartásokkal, de támogatják.  Azt értelmes dolognak tartotta, ha úgy tudna megvalósulni, hogy 

nem csak az önkormányzat fizetné, más is beszállna, a Taot 2026-ra ígérték. Jó az elképzelés, lehet jó a 

városnak, de ilyet április végén benyújtani túlzásnak érzi, nincs alátámasztva se pénzügyileg, se 

műszakilag, és nem látja azokat, akik szeretnének télen úszni. Ha azt mondják, van 100 gyerek, akkor 

lehet elindítani. Lehet, hogy a fedett strandmedencének egy jó kihasználtsága lenne. Ha most megnézik a 

fedett uszodát, elég zsúfolt, sokan vannak, ez csökkenthetné ezt. Pénzügyileg és szakmailag nem látja 

megalapozottnak, komolyabb előkészítő munka kell. 

 

Gyuga Mihály VFKB korelnök elmonda, a VFKB is tárgyalta, ez volt nekik is a véleményük. Ismertette 

a VFKB határozati javaslatát, elmondta, koncepció elkészítését is kérték. Véleménye szerint a Humán 

Bizottságnak is kéne erről nyilatkozni. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök hozzátette, a Pénzügyi Bizottság napirendként fogja tárgyalni, ha lesz 

miről. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, meglepődve látta az előterjesztést, ugyanis a testület kért egy 

előterjesztést a strand felújításáról, üzemeltetéséről, ebből semmi nem történt meg, hanem jött igy ilyen. 

Évek óta fedetlen strandot sem tudnak kinyitni. Ezt tegyék félre, és jöjjön az az előterjesztés, amit 

hónapokkal ezelőtt kértek, hogy milyen karbantartási feladatok vannak, mennyibe kerül, mennyi az 

üzemeltetési költség, és ha ezzel megvannak, lehet vele foglalkozni, de ez egy szakmailag, pénzügyileg 

kezelhetetlen előterjesztés, azt sem tudja, mit akar ezzel a polgármester úr, nem derül ki számára, miért 

került ez ide.  

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, ebben az anyagban van erre utalás, jelenleg vizsgálja az OIH 

Zrt. az üzemeltetés és a felújítás költségeit.  

 

Tassi József a LÜN Kft. ügyvezetője hozzátette, a Pénzügyi Bizottság kérte ezt a vizsgálatot, meg is 

küldték, de nem jött rá semmi válasz, ezért nem mentek tovább. A másik, ezzel az előterjesztéssel 

kapcsolatban csak a vízilabda szemszögéből vizsgálták a medence lehetőségét. Az uszoda problémáinak 
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megoldása egy tanmedence kialakítása, a gyerekek úszásoktatása lenne, ha ilyen szempontból 

fejlesztenék, ezt az irányt tennék előre. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, vannak olyan vendégek, akik jönnének máskor is úszni, 

folyamatos úszási lehetőség lenne biztosítva a fürdővendégek számára.  

 

Németh Gábor vezérigazgató hozzátette, valóban ez egy szolgáltatás bővítés lenne, de a VFKB ülésen is 

kiderült, ez az egyesület semmilyen szempontból nincs felkészülve, se pénzügyileg, se humán erőforrás 

ügyileg, se szakmailag. Inkább a strand eredeti működése szerinti nyitás lenne jobb. Elkezdtek ezzel 

foglalkozni. 

 

Gyuga Mihály VFKB korelnök kérdése az volt, a 45 M Ft-ról volt szó? 

 

Tassi József ügyvezető elmondta, az az üzemeltetés, meg kell vizsgáltatni sok dolgot, arra költeni kell, és 

2 M Ft a kinti medence egyszeri feltöltése. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, a költségvetés elfogadásakor kért a polgármester úrtól egy 

részletes kimutatást, lehet, ez elkerülte mindenki figyelmét. 

 

Bársony Éva osztályvezető hozzátette, januárban tárgyalta a Pénzügyi Bizottság is. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, az uszoda meg tudott nyitni. A jelenlegi ismeretek alapján meg 

kéne kérni az OIH Zrt.-t, és a LÜN Kft. üzemeltetőt, határozza meg nyitáshoz milyen költségekre van 

szükség, biztosítson az önkormányzat olyan keretet, hogy megnézzék, ki lehet-e nyitni. Ez az anyag a 

VFKB ülésre készült, tárgyalták, most úgy tűnik, senki nem látja ezt alkalmasnak.  

 

Tassi József ügyvezető elmondta, az is felvetődött, van-e erre igény. 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, Kontschán Flórián Jenő elnök a bizottság nyílt ülését 17 óra 3 

perckor bezárta és zárt ülést rendelt el. 

 

K. m. f. 

 

 

 Kontschán Flórián Jenő  

 elnök bizottsági tag 


